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Referat 

 

1. Godkendelse af dagsorden, godkendt 
 

2. Nyt fra formanden herunder: 
 
Foreningens arkiver og dokumenter. Foreningens konti ( Bank, Spar, Bygma) 
Forslag: at der etableres et skab til opbevaring af dokumenter. Søren undersøger om et 
kan fremskaffes.  
Bankkonto: Der arbejdes på, at formandsskiftet registreres i banken samt i Spar. 
 

3. Kommunikation og IT: 
Hjemmeside: hvad skal være offentligt tilgængeligt, skal vi have log in for medlemmer. 
Christian Wang har gennemgået de tekniske problemer med logon på web. 
Behovet med ikke offentligt tilgængelige medlemslister kan opfyldes ved at Finn sender 
en opdateret liste til bestyrelsesmedlemmer. 
 
Back up på foreningens PC: Finn sikrer back-up. 
Finn opretter en Facebookgruppe, hvor medlemmerne kan melde sig ind. 
Listerne i Dropbox – status, er opdateret, men ikke bestyrelsesmedlemmer alle er inde i 
systemet! 
 
Bådkataloget er stadig aktuelt i forhold til sammensætning af bådetyper. Vi skal være 
opmærksomme på reglerne om at joller og pramme, som har relation til fiskeri, har 
fortrinsret til pladser i den gamle havn, således som det er angivet i Jollehavnens 
vedtægter. Det er et opmærksomhedspunkt ved rokering fra nye bro, hvor der ikke er 
restriktioner.  
 

4. Status på udlejning af huse og pladser. Alt udlejet. 
 

5. Status på indbetalinger.  
Forslag om rykkergebyr ved næste betalingsrunde i 2020.  
200 kr. Vedtaget. 
Kasseren rykker igen for jollepladsbetaling. Og ringer restancemedlemmer op, der kan 
være fejl på mailadresser. Endelig sendes mail vedr. betaling inden 8. dage. 
Finn rykker på ventelisten med 8 dages varsel. Ellers slettes man af ventelisten. 
 

6. Søm & skruer: 
El på den nye bro. Projektet genoptages!  
Renovering af lys i “gamle havn”. Stikkontakterne skal placeres således at de klare 
 

7. Evt. – herunder tidspunkt for møde efter sommerferien. 
2. September kl. 16.30. 
 
 


